
In het Frans gebruik je een delend lidwoord meestal als je in het 
Nederlands helemaal geen lidwoord gebruikt. 

  
Er zijn vier vormen: 
Bij mannelijke woorden in het enkelvoud gebruik je du. 

Bij vrouwelijke woorden in het enkelvoud gebruik je de la. 
Bij woorden in het enkelvoud die beginnen met een klinker of stomme h 
gebruik je de l'. 
Bij woorden in het meervoud gebruik je des. 

  
Let op! 
Na een ontkenning (behalve na een vorm van het werkwoord être) of 
een woord van hoeveelheid krijg je geen delend lidwoord, maar de of d'. 
Na de werkwoorden 'adorer', 'aimer', 'détester' en 'préférer' komt er altijd 
een bepaald lidwoord (le, la, l' of les). Ook bij een ontkenning! 
  
Voorbeelden: 

• Une salade avec du riz et des poivrons. (= Een salade met rijst en 
paprika's.) 

• Il mange de la viande et il boit de l'eau. (= Hij eet vlees en hij 
drinkt water.) 

• Elle ne mange pas de viande. (= Zij eet geen vlees.); een 
ontkenning. 

• Je bois beaucoup d'eau. (= Ik drink veel water.); een woord van 
hoeveelheid. 

• J'aime le chocolat. (= Ik houd van chocolade.); een 
uitzonderingswoord. 

  
Woorden van hoeveelheid kunnen zijn (bijvoorbeeld): 

• beaucoup = veel 
• un peu de = weinig 
• trop de = veel 
• un kilo de = een kilo 
• une bouteille de = een fles 


